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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2 maj 2013

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Annika Lundqvist
Vice Ordförande Marcus ”Mäsk” Birgersson

Kassör Rasmus ”Raz” Andersson
Sekreterare Annika ”Ankan” Johansson

Ledamot Josef ”Jossan” Hansson
Ordförande DP Mikael ”Håkan” Wallroth
Ordförande F6 Jessica ”Jejje” Lybark

Ordförande FnollK Lotta ”Lejon” Bergbom
Ordförande SNF Martin Eriksson
Ordförande Foc Johan ”Jak” Arvidson

Ordförande FARM Elin Romare
Asp Sabina Söderstjerna
Asp Filippa Hallqvist
Asp Magdalena Jansson
Asp Karl Gustavsson
Asp Vincent Eriksson

§1 Mötets
öppnande

Annika öppnar mötet.

§2 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§3 Rundabordet Kärnstyret

– Annika har jobbat på preliminär verksamhetsplan.
– Mäsk har hållt valberedning hela helgen.
– Raz har letat efter kassaskåpsnycklarna, deklarerat och bokfört.
– Ankan har letat nycklar och antimotionshetsat.
– Jossan har jobbat vidare på lokal till Sektionsmötet.

FARM har haft möte kring ställen att bo i Cern. Ska nog ha lunchföreläsning
på tisdag.

NollK planerar omsitts och teambuildning.

DP hade sitt sista asparr igår och det blir sista Dupen imorrn.

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Elin Romare
Justerare
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Foc har haft asphäng.

SNF letar ledamöter och kursutvärderingsansvarig. Det ser bra ut med asparna.

F6 vann CM!! WOHO!!.

§4 Motionsvar Vi tar Jossans motionsvar på katten. Vi tycker motionärerna själva ska undersöka
möjligheten arra musik. Vi tycker det ska vara avslag på medaljerna men att motio-
nären själv gärna får lägga ett konkret förslag. Ankan skriver motionssvar.

§5 Inval Vi kommer fram till att det är svårt att ha 3 styretmöten under sektionsmötet och
uppdrar därför åt Mäsk att ta beslut om ledamöter i samarbete med ordförandena.

Beslut: Styret beslutar att ge Marcus Birgersson mandat att besluta om
ledamöterna i kommittéerna under Sektionsmötet lp4 2013

§6 Preliminär
verksamhetsplan

Vi går igenom den preliminära verksamhetsplanen. Vi kommer fram till att det ska
stå specifika saker som ska jobbar extra med och inte saker vi gör varje år.

§7 Övriga frågor Ftek Spidera är inte intresserade av att bygga nya Ftek. Kärnstyret ska träffa
Pontus Granström på tisdag och se om han är intresserad av att bygga.

Stormöte Blir den 16de maj.

§8 Nästa möte Nästa möte blir 16 maj.

§9 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Annika kl 12:59.

Veckans serie från Dilbert.
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